
GLÖMSTA SAMFÄLLIGHETSFÖRENING
ÅRSMÖTE

2022-03-27 klockan 17:30

Plats: Torshälla Finska Förening
Närvarande från styrelsen: Lennart Lövström, Johan Zetterlund, Andreas Andersson Melander, 
Bengt Lindgren.

Dagordning

§1 Årsmötets öppnande
Andreas öppnar mötet och meddelar att ordförande Thomas Stääv ej närvarar detta möte.

§2 Val av ordförande för stämman
Andreas Andersson Melander.

§3 Val av sekreterare för stämman
Johan Zetterlund.

§4 Val av två justeringsmän för stämman, tillika rösträknare, som tillsammans med ordföranden 
justerar protokollet och fastställer röstlängden.
Bengt Lindgren, Jörn Hallkvist.

§5 Godkännande av dagordningen
Godkännes.

§6 Fråga om stämman behörigen utlyst
Ja, kallelsen var utsedd i tid, behörigen utlyst.

§7 Frågor om föregående stämmoptotokoll
Inga frågor, godkännes.

§8 Styrelsen och revisorernas berättelsse. 
Utskickad med kallelsen för ordinarie stämma. 

-Styrelsems berättelse
Godkännes efter induviduell läsning

-Bokslut 2021
Genomgången utan frågetecken. Alla medlemsavgifter har betalats in. Elen något dyrare senaste 
året.

-Revisorernas berättelse läses upp av Andreas. 
Godkännes av stämman.

§9 Ansvarsfrihet för det gångna året gällande styrelsen
Godkännes.

§10 Motioner från gågna året

1



Inga motioner har inkommit.

§11 Ersättningen för styrelsen, revisorer och valberedare
Oförändrade nivåer. Godkännes av stämman.

§12 Styrelsens förslag till utgifts och inkomstsstat 2022 samt debiteringslängd (budget och 
årsavgift för 2022). 
Årsavgiften kvarstår oförändrad på 2400kr/år.
Oförändrade kostnader. Budget godkännes av stämman.

§13 Val av styrelsen

-Styreseordförande, 1år 
Thomas Stääv, godkännes av stämman.

-Val av två styrelseledamöter, 2år
Lennart Lövström, godkännes av stämman
Bengt Lindgren, godkännes av stämman

§14 Val av två revisorer, 1år
Liselotte Vilander, godkännes av stämman
Göran Börjeskog, godkännes av stämman

§15 Val av två valberedare varav en sammankallande, 1år
Maria Knall, godkännes av stämman
Lina Hallkvist, godkännes av stämman

§16 Övriga frågor
Förslag på att utveckla våra grönområden i Glömsta och förbättra förutsättningarna för 
kommande generationer genom att så ängsblommor låta lokalpress uppmärksamma detta som 
ett föredöme i Eskilstuna kommun.

Fotbollsplanen mot förskolan. Skall den vara iordninggjord eller förfalla? 
Johan Zetterlund undersöker.

30-skylten vid matargatan har tagits bort i samband med en olycka. Den skall ersättas av 
kommunen och anmäldes vid skadetillfället. Johan Zetterlund följer upp.

Tvärgående rör fattas på rutschkanan lekparken vid vallen. Bör vi ta in en sakkunnig som 
besiktigar alla lekplatser? Vem har ansvaret om ett barn gör sig illa på en trasig leksak. Johan 
Zetterlund undersöker detta. Lennart Lövgren och Bengt Lindgren åtgärdar det uppstådda felet.

Granar börjar bli stora vid infarten vid postådan. Föreslås avverkas innan de blir ännu större. 
Kontant med parkförvaltningen föreslås tas.

Maria Knall föreslås ingå i styrelsen som ledamot, oklart hurvida man kan vara både Valberedare 
och Ledamot. Undersökes och redovisas på nästa mötesprotokoll.

Mötet avslutas klockan 18:23.
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Torshälla 2022-03-27

Vid protokollet Justeras

_________________________ _________________________
Johan Zetterlund, sekreterare Andreas Andersson Melander, stämmans ordförande

_________________________ _________________________
Bengt Lindgren Jörn Kallkvist

www.glomsta-torshalla.se
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